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KULTTUURITALO LOVIISAAN 

Keskustelutilaisuus "Tilaa kulttuurille" keräsi lähes täyden sa

lin 15. 3.2024 Kino Marilyniin. Keskustelu, johon osaa ottivat 

monien kulttuuritoimintojen edustajat teatterista, tanssista, 

musiikista ja kirjastotoimesta sekä myös paikalle paneeliin 

kutsutuista luottamushenkilöistä ja viranhaltijoista oli sikäli 

yksimielinen, ettei kukaan heistä tyrmännyt Kulttuuritalon 

aikaansaamista, vaan päinvastoin kannatusta ja lupaustakin 

löytyi, mitkä voidaan kirjata kaupunginhallituksen puheenjoh

tajan lausumaan "sydän sanoo, että kyllä me kulttuuritalo saa

daan". Myös valtuuston puheenjohtaja totesi, että "suunnitte

lun pitää edetä". Loviisan Sanomat kirjoitti tapahtumasta 

"Viesti oli selvä: Loviisaan on saatava kulttuuritalo". Paikallis

lehti Nya Östiksessä oli myös laaja samansisältöinen artikkeli. 

Kulttuuritalo parantaisi myös Kansalaisopiston suuresti tarvit

sevia ajanmukaisia tilatarpeita. 

Me allekirjoittaneet esitämme, että 

kaupunki käynnistää välittömästi rakennettavan Kulttuuri

talon sijoituspaikan sekä rakennusrahoituksen suunnitte

lun. 
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